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Svečanom sjednicom u varaždinskom HNK Fakultet organizacije i informatike obilježio je 

62. godišnjicu svog postojanja i 50. godišnjicu od osnivanja Fakulteta, odnosno 

prerastanja nekadašnje Više ekonomske škole u Varaždinu u Fakultet organizacije i 

informatike.

Na Svečanoj sjednici dodijeljene su Dekaničine nagrade i priznanja studentima, priznanja 

nastavnom i nenastavnom osoblju te zahvale zaslužnim pojedincima, tvrtkama i 

ustanovama, a svojim dolaskom svečanost su uveličali i rektor Sveučilišta u zagrebu 

prof.dr.sc.Stjepan Lakušić, izaslanik Predsjednika RH Zorana Milanovića, posebni 

savjetnik predsjednika Republike Hrvatske za energiju i klimu dr.sc. Julije Domac, ministar 

pravosuđa, uprave i digitalne transformacije, državni tajnik Ministarstva znanosti, 

obrazovanja i mladih prof.dr.sc. Nikola Mrvac, zamjenica župana Varaždinske županije 

Silvija Zagorec, gradonačelnik Grada Varaždina dr.sc. Neven Bosilj, županijski pročelnik 

za prosvjetu, kulturu i sport dr.sc. Miroslav Huđek, mnogi sadašnji i bivši profesori 

Fakulteta organizacije i informatike kao i studenti.



Uvodno se prisutnima obratila dekanica Fakulteta organizacije i informatike prof. dr.sc. 

Marina Klačmer Čalopa.

- Na današnji dan, 18. prosinca 1974. godine prerasli smo iz više ekonomske škole u 

Fakultet organizacije i informatike i od tada u našim programima uspješno primjenjujemo 

informatiku i informatičko-komunikacijsku tehnologiju i sve ono što nosi suvremeno 

digitalno poslovanje. Očekivanja za budućnost idu ovim istim smjerom, primjena napredne 

tehnologije, danas one revolucionarne umjetne inteligencije u svim našim nastavnim i 

poslovnim procesima što ćete imati priliku vidjeti i tijekom današnje svečane sjednice.

Sljedeće godine prvo što nas čega su građevinski radovi na Regionalnom centru za pred 

inkubaciju u pametnoj industriji, a nekako se nadamo da ćemo pod bor dobiti i informacije 

koje su vezane uz realizaciju sveučilišnog kampusa, odnosno obnovu naše zgrade FOI 2 

koji je i dalje nekako na čekanju, ali nadamo se da postoji izglednost u 2025. jer to će biti 

15 godina kako smo krenuli s tom jednom vizijom i idejom.

FOI danas je visoko-obrazovna institucija koja sa svojim studijskim programima uspješno 

se snalazi u svim izazovima koji nas okružuju. Ove godine dobili smo i međunarodnu 

akreditaciju jednog našeg studijskog programa čime smo ušli u jedan posto najboljih 

poslovnih škola u svijetu i to je izuzetna čast i prilika da budemo još bolji- rekla je 

dekanica.

Zamjenica župana Silvija Zagorec je naznačila kako Varaždinska županija ima izuzetno 

kvalitetnu suradnju s Fakultetom organizacije informatike.

- Fakultet predstavlja sinonim i za Grad Varaždin, a i Varaždinsku županiju. Zbog njega 

ovdje boravi iznimno puno mladih ljudi i to je ono što nam je iznimno drago. Fakultet 

organizacije informatike predstavlja jednu kvalitetnu sinergiju akademske zajednice i 

gospodarstva.

I ono što je bitno, željela bih posebno naglasiti, da 13 % maturanata koji završe srednje 

škole na području Varaždinske županije upisuju Fakultet organizacije informatike, a 

također Fakultet organizacije i informatike nalazi se u top 10 fakulteta po upisu studenata. 

U prvim danima kada se osnovao Fakultet, upravo je fakultet izniman doprinos razvoju 



široj lokalnoj zajednici i prvenstveno promoviranju društvene odgovornosti. Na tome im 

čestitam. Kao što znamo, Europska komisija je ovo desetljeće proglasila, desetljećem 

digitalizacije Europe, a upravo tu Fakultet daje izniman i značajan utjecaj da živimo u 

vremenu iznimne, užurbane digitalizacije i Fakultet kroz svoje obrazovne programe koje su

prilagođene zakonima i potrebama tržišta kontinuirano radi na jačanju konkurentnosti, a 

isto tako osigurava dugoročni ekonomski razvoj- rekla je zamjenica župana Zagorec.

Gradonačelnik Grada Varaždina dr.sc. Neven Bosilj također je uputio čestitke svim 

djelatnicima i studentima FOI-a.

-Mislim da je FOI najbitnija institucija u gradu Varaždinu, a to ću potkrijepiti činjenicom da 

je devedeset posto studenata koji dolaze studirati informacijske sustave izvan Varaždinske

županije i velika većina njih ostaje nakon fakulteta ovdje raditi u Varaždinu, zapošljavaju se

u našim tvrtkama i dižu ovaj grad. Ti mladi ljudi postaju pokretačka snaga koja pokreće 

pametne, SMART industrije za koje ih ovaj fakultet školuje – rekao je dr.sc. Neven Bosilj.

Kao izaslanik premijera Andreja Plenkovića, na svečanost je stigao ministar pravosuđa, 

uprave i digitalne transformacije Damir Habijan.

- Ono što mi je posebno drago je da sam vrlo često ovdje i još kada sam bio u Ministarstvu

gospodarstva i održivog razvoja, da smo uspostavili suradnju između Siemens energyja i 

Fakulteta organizacije i informatike i mogu reći da sam kao Varaždinac izuzetno ponosan 

da u mom gradu u kojem i dalje živim postoji jedna visokoobrazovna ustanova kao što je 

Fakultet organizacije i informatike i gdje god došao i koju god dužnost i funkciju obnašao 

uvijek s veseljem i radošću ističem značaj i važnost ove visokoobrazovne institucije i ono 

što je mnogo bitnije kvalitetnih profesorica i profesora koji rade na tom fakultetu i svih 

stručnih službi, ali prije svega kadrova koji izniču ovdje, studentice i studenti koji pohađaju 

ovaj fakultet – izjavio je ministar Habijan.

Između ostalog, govorio je i o dugoočekivanom projektu, a to je kampus FOI-ja koji je, 

zapravo, druga faza projekta čiji su prvi i treći dio završeni.

- Kampus FOI-ja je još uvijek nekako na čekanju i mogu reći da je zahvaljujući angažmanu

i bivše dekanice i njezinih suradnika, i sadašnje dekanice i njezinih suradnika, ali i 

zalaganjem i gradonačelnika, i župana i njegove zamjenice, jer mislim da je svima u 



interesu da se ovaj hvalevrijedan projekt realizira, bilo je dosta razgovora i s resornim 

ministarstvom, Ministarstvom znanosti, obrazovanja i mladih i ministrom Fuchsom, ali isto 

tako i ministrom Erlićem. Nedavno smo razgovarali i o novom pozivu, otvorenom pozivu 

koji je sljedeće godine trebao ići. Ja sam siguran da će Fakultet organizacije i informatike, 

a tu moram spomenuti i rektora Sveučilišta u Zagrebu koji je isto tako uključen u cijelu 

priču, napokon krenuti s realizacijom tog projekta. Svi znamo da, kada govorimo o 

infrastrukturi, o prostornim kapacitetima, obzirom na broj studentica i studenata, s obzirom 

na nastavne programe koje provodite, potrebni su novi i suvremeni prostori – dodao je 

ministar Habijan.

Okupljenima se obratio i izaslanik predsjednika Zorana Milanovića, njegov posebni 

savjetnik dr.sc. Julije Domac.

- Vi ste fakultet koji ima kontinuitet kvalitete, izvrsnosti, rezultata, vi niste fakultet gdje 

politika u mini busevima dolazi po akademske titule, a za mene kao akademskog 

građanina nema goreg poniženja od toga. Vi ste fakultet gdje se radi, studira pošteno, 

kvalitetno, odgovorno i onda ti mladi ljudi imaju što raditi i rade to dobro. Rade to onako 

kako bismo željeli da radimo svi zajedno u našoj maloj Hrvatskoj koja bez obzira na to 

koliko je mala, može biti velika, uspješna i kvalitetno raditi u globalnom okruženju – kazao 

je Domac.

Rektor Sveučilišta u Zagrebu Stjepan Lakušić naglasio je da FOI nije dobra, već izvrsna 

sastavnica Sveučilišta u Zagrebu, najvećeg, najstarijeg i najizvrsnijeg sveučilišta u 

Hrvatskoj.

- Fakultet je kao sastavnica Sveučilišta u Zagrebu od 1974. godine postupno izrastao u 

središte interdisciplinarnog učenja i istraživanja u svom području. Njegovi diplomanti, 

završeni studenti, postali su lideri u poslovanju, u IT-ju, u javnim službama. Danas je to 

institucija na kojoj se obrazuju stručnjaci sposobni odgovoriti na zahtjeve digitalnog doba i 

aktualne izazove – rekao je rektor Lakušić.
















